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Lublin, 14 listopada 2023 r. 

Sz. P. dr Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 

Interpelacja radnego ws. realizacji zadania pn. budowa hali spmtowej Olimpia przy Szkole

Podstawowej nr 3 I w Lublinie

Szanowny Panie Prezydencie! 

Reagując na liczne zapytania ze strony mieszkańców, w szczególności społeczności 

Szkoły Podstawowej nr 31 w Lublinie (rodziców, nauczycieli oraz uczniów) zwracam 

się z uprzejmą prośbą do Pana Prezydenta o podtrzymanie pierwotnego zamiaru 

realizacji inwestycji pn. budowa hali sportowej Olimpia przy Szkole Podstawowej nr 

31 w Lublinie. 

Społeczność szkolna, a także mieszkańcy dzielnicy wyrażali wielką radość na wieść 

o zamiarze postawienia tego obiektu, który pozwoliłby na dalsze uatrakcyjnianie

oferty SP 31 im. Lotników Polskich w Lublinie. W obliczu powstawania nowych 

budynków mieszkalnych w rejonie szkoły oraz mając na względzie potrzebę 

konkurencyjności szkoły powstanie niewielkiej, acz wystarczająco nowoczesnej na 

potrzeby szkolne hali byłoby potężnym wsparciem dla społeczności. 

Pragnę przy tym nadmienić, że powstanie tej inicjatywy, przygotowanie wniosku, 

a także starania o pozytywną opinię ze strony Ministerstwa Sportu zaangażowały 

liczne grono osób, w tym nauczycieli SP 31, mojej skromnej osoby, a także rodziców 

uczniów. 

Informacja o możliwym odstąpieniu o realizacji tej decyzji wywołała ogromne 

poruszeme i inicjatywę ze strony grona pedagogicznego, rodziców, mieszkańców 

osiedla czy też organizacji instytucji współpracujących ze szkołą. 

Rozumiejąc rozmaite trudności i aspekty finansowe wierzę jednak w dobrą wolę Pana 



Prezydenta, zrozmmeme wobec potrzeb społeczeństwa, docenienie pracy osób 

zaangażowanych w inicjatywę i ostatecznie - pozytywne ustosunkowanie się do 

prośby i wycofanie się z decyzji o odstąpieniu od realizacji, a w konsekwencji 

przywrócenie tej inwestycji do przyszłorocznych zadań. 

Z wyrazami szacunku 


